
Výroční členská schůze ČPSK 4.9.2021 

Přítomni dle prezenční listiny 

Program: 

1) Zahájení + určení zapisovatele 

2) Volba návrhové a mandátové komise 

3) Zpráva předsedy klubu 

4) Schválení směrnice - chov 

5)  Zpráva ekonoma - schvalování výsledku hospodaření za rok 2020 a návrhu hospodaření na rok 

2021 

6) Zpráva kontrolní komise  

7) Zpráva poradců chovu 

8) Čestné členství, jubilea, poděkování za významnou propagaci ČPSK 

9) Diskuze 

10) Usnesení 

 

 

1) Zahájení 

Předsedající – Ing. Martin Hučko, zapisovatel – Vladimíra Dvořáková, ověřovatel zápisu – Julie 

Poláková, Simona Svatoňová 

Přítomno: 16 členů 

2) Volba komisí 

Mandátová: Hůlková, Remeš, Štěchovská  

Návrhová: Všetečková, Kačerovský, Šnajdr 

Schváleno 

 

Schválení programu VČS – změnu programu  

Bod 4) Schválení směrnice – chov – bude řešen na příští VČS 

Schváleno 

 

Přítomno: 17 členů 

3) Zpráva předsedy klubu – Ing. Martin Hučko 

4) Přesunuto na příští VČS 



5) Zpráva ekonoma – Vladimíra Dvořáková 

Schválení hospodaření rok 2020 

PRO 17, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 

Schválení hospodaření na rok 2021 – rozpočet byl na základě návrhu ekonomky a doplňujících 

požadavků z pléna schválen jako vyrovnaný. 

PRO 17, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0 

6) Zpráva KK – Mgr. Jana Anderlová 

7) Zpráva poradců chovu 

- poradce chovu POI a AS – Simona Svatoňová 

- poradce chovu GS – Eva Nosková 

- poradce chovu IS – Martin Houda 

8) Čestné členství, jubilea, poděkování za významnou propagaci ČPSK 

Návrh udělení čestného členství: Milan Remeš 

PRO 16 , PROTI , ZDRŽELO SE 1 

Gratulace k letošnímu jubileu členům – p. Píbl, p. Remeš 

9) Diskuze 

pí. Anderlová – problém, že nemáme rozhodčí pro exteriér i práci – návrh na podporu ČPSK pro  

zájemce o čekatelství 

p. Houda – motivace majitelů k chovu a uchovňování jedinců 

pí. Anderlová – genetické testy – sleva pro členy klubu Genomie, p. Hejzlar informuje, že laboratoř 

Laboklin (DE) poskytuje slevu každému, kdo doloží členství v klubu 

p. Kostelník – dotaz ohledně problémové členky MSKAO, zda vstoupila do ČPSK – její přihláška byla 

klubem odmítnuta 

p. Kostelník – dotaz ohledně možnosti použití při krytí feny více jedinců při následném použití DNA 

testů štěňat – v ČR zatím není tato možnost, protože to neumožňuje chovatelský a zápisní řád ČMKU 

10) Usnesení – Veronika Všetečková 

PRO 17, PROTI 0, ZDRŽELO SE 0  

 

Zapsala: Vladimíra Dvořáková 

Ověřovatelé zápisu: Julie Poláková, Simona Svatoňová 


